
 

 

Zápis č. 9/2019 (177) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 18. 11. 2019 
 

Přítomni:  Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. 
Milan Navrátil, Ph.D., doc. Ing. Libor Pekař, Ph.D., doc. Ing. Roman 
Šenkeřík, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., Ing. Martin Ficek, Bc. 
Roman Hanzlík (celkem 8 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Bronislav 
Chramcov, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, Mgr. Dana Musilová  

Omluveni:  Ing. Pavel Drábek 

Neomluven: Jakub Gerža 

 
Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 8/2019 (176). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI 

a studentské části AS FAI. 
5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

aktuálně akreditované bakalářské studijní programy na Fakultě aplikované 
informatiky forma studia prezenční a kombinovaná pro akademický rok  
2020/2021“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
magisterské studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky 
pro akademický rok  2020/2021“. 

7. Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Bachelor's Degree Programmes 
Taught in English“. 

8. Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Master´s Degree Programmes 
Taught in English“. 

9. Různé. 
     

Předseda AS FAI dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI, přivítal všechny účastníky 
zasedání a omluvil nepřítomné.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 8/2019 (176).  

Zápis je bez připomínek.  
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Návrh usnesení AS FAI 177/1 

AS FAI schválil zápis ze zasedání AS FAI č. 8/2019 (176) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0 

Usnesení AS FAI 177/1 

AS FAI schválil zápis ze zasedání AS FAI č. 8/2019 (176) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.  

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo zasláno členům 
a stálým účastníkům AS FAI elektronicky dne 11. 11. 2019. Předseda AS FAI navrhl 
změnit názvy projednávaných směrnic v souladu s opravami z LK. 

Návrh usnesení AS FAI 177/2 

AS FAI schválil úpravu předběžného programu zasedání č. 177 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 8/2019 (176). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI a 

studentské části AS FAI. 
5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

aktuálně akreditované bakalářské studijní programy na Fakultě aplikované 
informatiky forma studia prezenční a kombinovaná pro akademický rok  
2020/2021“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
magisterské studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky pro 
akademický rok  2020/2021“. 

7. Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Bachelor's Degree Programmes 
Taught in English“. 

8. Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Master´s Degree Programmes 
Taught in English“. 

9. Různé. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 177/2  

AS FAI schválil úpravu předběžného programu zasedání č. 177 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 8/2019 (176). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI 

a studentské části AS FAI. 
5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

aktuálně akreditované bakalářské studijní programy na Fakultě aplikované 
informatiky forma studia prezenční a kombinovaná pro akademický rok  
2020/2021“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
magisterské studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky 
pro akademický rok  2020/2021“. 

7. Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Bachelor's Degree Programmes 
Taught in English“. 

8. Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Master´s Degree Programmes 
Taught in English“. 

9. Různé. 
 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka, předsedy AS UTB, předsedy AS FAI 
a studentské části AS FAI. 
 
Děkan FAI 

 Byl ukončen projekt OP VVV Mobility. 

 Akreditace pro Bc. a Mgr. programy BTSM a pro Ph.D. programy Inženýrská 
informatiky a Automatické řízení a informatika byly schváleny na 10 let.  

 11. 12. 2019 zasedne Vědecká rada – mimo jiné bude předložen plán aktualizace 
dlouhodobého záměru na rok 2020 a žádost o akreditaci habilitačního a 
profesorského řízení. 

 V březnu příštího roku se plánuje příjezd asi 25 studentů z univerzity v Erbílu. 

 Na zasedání Průmyslové rady 13. 11. 2019 se mimo jiné projednávalo i vyplácení 
stipendií za strany firem. 

Předseda AS FAI připomněl děkanovi, aby prvotní návrhy a úpravy studijních 
programů byly nejdříve projednávány na zasedání AS FAI (dle § 27 Zákona o vysokých 
školách). 

 

Prod. Chramcov 

 Do 14. 11. 2019 se přijímaly žádosti o studentské projekty IGA. Bylo podáno 11 
žádostí, oponenti nyní vypracují posudky, po té bude sestaven rozpočet, který  
projedná fakultní hodnotící komise na svém zasedání 28. 11. 
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 28. 11. 2019 zasedne Vědecká redakce edice "Inženýrská informatika", připravuje 
se Ediční plán na rok 2020. 

 Byla vypsána výzva na IP projekty na aktualizaci výukových místností a 
modernizaci předmětů, žádosti se podávají do 4. 12. 2019. 

 Na zasedání Vědecká rady 11. 12. 2019 bude zahájeno habilitační řízení (dr. 
Pecha) a profesorské řízení (doc. Galajdová).  

 

Předseda AS UTB 

 Zasedalo Fórum předsedů AS vysokých škol. 

o Diskuze o chystané technické novele zákona o VŠ. 

o Prezentace hrubé mzdy v ČR a v akademické sféře (průměr, medián a 
rozložení na tarif a osobní hodnocení). 

o vystoupení předsedy Vysokoškolského odborového svazu (Mgr. Petr 
Baierl) 

 

 Usnesení Fóra předsedů AS vysokých škol č. 1: 

Fórum předsedů akademických senátů oceňuje kontinuální navyšování 
finančních prostředků do vědy a výzkumu. Apeluje však na to, aby byl obdobný 
přístup uplatňován také při navyšování prostředků na výuku, která je 
dlouhodobě podfinancována. 

 

 Usnesení Fóra předsedů AS vysokých škol č. 2: 

Fórum předsedů akademických senátů vyjadřuje podporu Vysokoškolskému 
odborovému svazu v jednáních směřujících ke zlepšení platových podmínek 
všech pracovníků v terciární sféře vzdělávání. Současně apeluje na vedení 
jednotlivých vysokých škol, aby se navyšované finanční prostředky do terciárního 
vzdělávání alokovaly prioritně do osobních nákladů, a to především do tarifních 
složek mezd. 

 

Předseda AS FAI 

 Doplnil informace k otázce výše mezd AP. 

 21. 11. 2019 zasedne Sněm Rady VŠ. 

 Bylo vypsáno výběrové řízení na pozici ředitele KMZ UTB, který na vlastní 
žádost ukončil pracovní poměr. 

 

Studentská část AS FAI 

Bc. Hanzlík – přednesl možnosti, jak motivovat a zvýhodňovat aktivitu studentů, navrhl 
zřídit Support Centra pro programátory, dotázal se na efektivitu konzultačních hodin 
AP. 

 

Ad 5) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
aktuálně akreditované bakalářské studijní programy na Fakultě aplikované 
informatiky forma studia prezenční a kombinovaná pro akademický rok 2020/2021“. 
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Předseda LK informoval o projednávání návrhu na zasedání LK dne 11. 11. 2019 a 
doporučených úpravách, viz Zápis LK č. 5/2019 (80). Po zapracování změn LK 
doporučuje materiál k hlasování o schválení AS FAI.  
Přítomnými účastníky zasedání AS FAI byly navrženy další změny. 

Návrh usnesení AS FAI 177/3 

AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro bakalářské 
studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky pro akademický rok 
2020/2021 ve verzi ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 177/3 

AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro bakalářské 
studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky pro akademický rok 
2020/2021 ve verzi ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu. 

 
Ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
magisterské studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky pro 
akademický rok 2020/2021“ 
Děkan FAI informoval o úpravách návrhu,  předseda LK doplnil informace ze zasedání 
LK dne 11. 11. 2019 o doporučených změnách, viz Zápis LK č. 5/2019 (80). Diskutovalo 
se nad Čl. 4, odst. 2 – příbuznost oborů. 
Po zapracování změn LK doporučuje materiál k hlasování o schválení AS FAI. 

Návrh usnesení AS FAI 177/4 

AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro magisterské 
studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky pro akademický rok 
2020/2021 ve verzi ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu a Čl. 2 odst. 9 – 
změna roku 2019 na rok 2020. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 177/4  

AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro magisterské 
studijní programy realizované na Fakultě aplikované informatiky pro akademický rok 
2020/2021 ve verzi ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu a Čl. 2 odst. 9 – 

změna roku 2019 na rok 2020. 

Ad 7) Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Bachelor's Degree Programmes Taught in 
English“. 
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Děkan FAI informoval o návrhu, předseda LK doplnil informace ze zasedání LK dne 
11. 11. 2019 o doporučených změnách, viz Zápis LK č. 5/2019 (80). Po zapracování 
změn LK doporučuje materiál k hlasování o schválení AS FAI. 
Přítomnými účastníky zasedání AS FAI byly navrženy další změny a úpravy.  

Návrh usnesení AS FAI 177/5 

AS FAI schválil Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure for Students 
Applying for Admission to the Bachelor's Degree Programmes Taught in English ve 

verzi ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 177/5  

AS FAI schválil Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure for 
Students Applying for Admission to the Bachelor's Degree Programmes Taught in 

English ve verzi ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu. 
 

Ad 8) Projednání návrhu „Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure 
for Students Applying for Admission to the Master´s Degree Programmes Taught in 
English“  
Děkan FAI informoval o úpravách návrhu, předseda LK doplnil informace ze zasedání 
LK dne 11. 11. 2019 o doporučených změnách, viz Zápis LK č. 5/2019 (80). Po 
zapracování změn LK doporučuje materiál k hlasování o schválení AS FAI.  
Přítomnými účastníky zasedání AS FAI byly navrženy další změny a úpravy. 

Návrh usnesení AS FAI 177/6 

AS FAI schválil Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure for Students 
Applying for Admission to the Master´s Degree Programmes Taught in English ve verzi 
ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 177/6  

AS FAI schválil Directive on a Publicly Announced Admissions Procedure for 
Students Applying for Admission to the Master´s Degree Programmes Taught in 

English ve verzi ze dne 15. 11. 2019 s úpravou variabilního symbolu. 

14:50 Odchází doc. Šenkeřík. 

 
Ad 9) Různé. 

 Ing. Ficek tlumočil stížnosti studentů na kvalitu jídla v Menze U5. 
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Návrh usnesení AS FAI 177/7  

Termín a program příštího řádného zasedání AS FAI budou upřesněny Svoláním AS 
FAI. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 177/7 

Termín a program příštího řádného zasedání AS FAI budou upřesněny Svoláním AS 
FAI. 

 

Termín a program příštího řádného zasedání AS FAI budou upřesněny 
Svoláním AS FAI. 

 
 
 
Ve Zlíně dne 4. 12. 2019 
Zapsala: Dana Musilová 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 
 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. v. r. 
            předseda AS FAI 


